
Referat bestyrelsesmøde i DDS Hørning

Mandag d. 10. juni 2024 kl. 19.30 - 21.30 i hytten.

Afbud: Rikke, Line og Emil

1. Valg af referent
Mia

2. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat.
Ingen opfølgning som ikke er med som punkt på dagsordenen. 

4. Nyt fra kassereren v. Emil
Udsættes til næste møde

5. Nyt fra de unge v. Mathias
Alt er godt. 

6. Nyt fra lederne v. Niels
Lederfordelingen er faldet på plads. 

7. Skt. Hans
Rasmus har booket brandvæsnet, Thomas er i gang med at forhandle med slagteren, Mia har søgt 
øl-tilladelse. Mangler at finde det helt eksakte sted til bålet og at finde brænde. Mette finder ud af  
slåning af græs. Anita spørger troppen til lidt aktiviteter. Niels har bestilt snobrød, øl og sodavand i 
SuperBrugsen. Evt. slush-ice maskine

8. Status på nyt båltag.
Dejlig nyhed. Jem & Fix har bevilget 29.000 kr. til indkøb af materiale hos dem. Beløbet kommer på 
et gavekort som skal bruges inden for 3 år. 
Ny forældre hos specialspejder arbejder ved Aarhus Tech og vil gerne prøve at få tømrelærlinge til 
at lave taget. Thomas står for at få et møde i stand. 
Det besluttes at bænke også skal skiftes og tømrelærlingene også hører til dette. 

9. Nyt fra jubilæumsudvalg. 
God proces i planlægningen. Der er lavet detaljeret plan for gøremål, mad og aktiviteter. Invitation 
sendes ud sidst i juni. Næste møde d. 14. aug. 
Stillingtagen til tøjgave: 14,5 kr pr tryk, 1 x opsætning á 125 kr., 1 x film á 150 kr. Priserne er ex 
moms. Forslag fra Niels: Bukser 629 kr, fleece 400 kr. Bukser til alle med tryk inkl. bestyrelsen. ca. 
12.000. Dette vedtages. Niels laver bestillingsliste.

10. Ansøgning om økonomiske midler til rafteindkøb 
Rafter skal være klar i starten af september inden jubilæum. Martin er spurgt igen d. 08.06.24. Mia 
laver ansøgning. Deadline for svar skal være 1. aug. og derefter må vi se på selv at købe. 

11. Behov for ny hyttemor. 
Rengøring på skift mellem mikro og mini for indgang, toilet og køkken. Troppen får ansvaret for at 
holde det store rum ren. Der laves en plan pr. halve år, som kommer til at hænge i forgangen. Dette 
gør Niels og han opdaterer ligeledes lederne om det nye rengøringstiltag. 

12. Opf. på forældrekaffe hos mikro ved Niels og Mia
Fint fremmøde og der var ros til spejderlederne. Der kom to nye spejderledere. Astrid og Sigrid. 
Velkommen til. 

13. Nyt om mulig OK aftale v. Emil - udsættes.
14. Arbejdsdag, dato og planlægning.



Niels har lavet plan for opgaver som hænger på køleskabet. Vi afventer med fastsættelse af dato, til 
der er besluttes dato for leder/bestyrelsestur. (Niels rykker ledere for dato i doodle)

15. Næste møde og punkter til dagsordenen
Mandag d. 19. aug kl. 19.30 i hytten. 
Evaluering af skt. Hans, båltag, jubilæum, rafter, De unge: sommerlejr, 

16. Evt.
SuperBrugsen vil gerne som tak for deres sponsorat, at vi kommer og samle skrald og blade. Dette 
bakker bestyrelse op om. Kan være en fast spejderaktivitet, da det går fint i tråd med spejderloven.


